



**翁杏美博士**

翁杏美博士是印第安纳州泰勒大学旧约与圣经希伯来语助理教授。她教授的课程包括旧约文学与历史、圣经希伯来语、旧约讲道、圣经诗歌，以及诗歌/先知书卷。她的研究重点是哀歌和圣经诗歌。她曾就任三一神学院和芝加哥北园神学院兼职教员。

翁博士就读三一神学院期间，曾获得吉尼刘纪念奖，该奖专门授予圣经研究成绩出色且委身教会服事的三一神学院学生。她还于2007-2009年获得三一神学院旧约和闪语系优秀学生奖。

翁博士最近在各类年会上提交的论文包括：“耶利米哀歌第5章的作用：一个新建议”、“耶利米哀歌中离合体结构与排行之间的对应关系”、“追问信仰：哈巴谷书中间句的用法”，以及“回应论文：‘罗马书中的哈巴谷 2:4：重复、暗指，以及重写’”。翁博士是圣经文献学会以及福音派神学学社会员。

翁博士就读神学院之前，在翰威特咨询公司担任健康福利调查咨询师达十一年。她的一双儿女，安德鲁和底波拉现就读于加州大学伯克利分校。

## **教育背景**

2015年获得三一神学院博士学位

2007年获得三一神学院道学硕士学位（优等生）

1992年获得芝加哥伊利诺伊大学建筑艺术史学士学位

2017年12月



## **May Young, Ph.D.**

Dr. Young is an Assistant Professor of Old Testament and Biblical Hebrew at Taylor University, Indiana. Her areas of teaching include Old Testament Literature and History, Biblical Hebrew, Preaching the Old Testament, Biblical Poetry and Poetic/Prophetic Books. Her research focuses upon lament and Biblical poetry. She has taught as adjunct faculty at Trinity Evangelical Divinity School and North Park Seminary, Chicago.

While being a student at Trinity Evangelical Divinity School, Dr. Young received the Genie Lau Memorial Award, which is awarded to a TEDS student who has a record of excellence in biblical studies with a commitment to service in the church. She was also a Merit Scholar in the Department of Old Testament and Semitic Languages at TEDS from 2007-2009.

Dr. Young has also presented these papers recently in annual meetings: “The Function of Lamentations 5: A New Proposal”; “Correspondence Between the Acrostic Structure and Lineation in Lamentations”; “Questioning Faith: The Use Interrogatives in Habakkuk” and “Response paper to “Habakkuk 2:4 in Romans: Echoes, Allusions, and Rewriting.” She is a member of the Society of Biblical Literature and the Evangelical Theological Society.

Prior to commencing her theological studies, she worked as a Research Consultant in Health and Welfare Benefits with Hewitt Associates for eleven years. May has two children, Andrew and Deborah, who are currently attending the University of California, Berkeley.

### **Education**

Ph.D. Trinity Evangelical Divinity School, 2015

M.Div. Trinity Evangelical Divinity School, 2007 (Magna Cum Laude)

B.A. University of Illinois at Chicago, History of Art and Architecture, 1992.

December 2017